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Deltagere:  Flemming Madsen (FM), Michael Birch (MB), Geert Schou Magnussen (GSM), 

Flemming Nielsen (FN), Palle Lauritsen (PL), Kurt Sørensen (KS), Peter 

Christophersen (PC), Tom Bech Frederiksen (TBF), Kasper Dam (KD) 

Personale:  Jesper Kaas (JK), Jette Lehrmann Jensen (JLJ) 

Afbud: Zahid Butt (ZB) 

Dato:  19. februar 2024 

Emne:  Ordinært bestyrelsesmøde kl. 19.00 – 21:57   
Referent: Jette Lehrmann Jensen (JLJ) 

 

Møde referat 
 
1. Godkendelse af referat 

Referat blev fremlagt og underskrevet.  
     
2. Formandens beretning (GSM) 

Siden sidste møde har havnefogeden lavet et stort arbejde med at få godkendt vores broer. 
Vi har haft besøg af en ingeniør igennem FLID som har godkendt alle vores broer med 
små/mindre udbedringer. Vi har derfor modtaget bekræftelse på at alle vores broer nu er 
godkendt fra Brøndby Kommune. Vi har forsøgt med reduceret åbningstider på 
havnekontoret i februar måned. Det er gået rigtig godt så vi fortsætter med reduceret 
åbningstider i marts måned med. Vi har ansøgt Brøndby Kommune om autocamper-
parkering. 
 
 

3. Rep. og vedligehold 
a. El: (JK) El ser ok ud sæsonen. 

Vand (JK) Der er stadig lukket for vandet. Det vil der blive frem til påsken så kigger vi på 
vejrudsigten.  

 
Der er opsat 4 OK lade stander til El-biler på den store parkeringsplads. Kranen har fået nye 
batterier så den er klar. Vi har fået justeret og renset vores kamera i havnen. Pga. det meget 
vand vi har fået er der lidt udskiftning og reparationer. Vi har haft det årlige besøg af 
grænsepolitiet omkring håndtering og indberetning af gæster fra ikke Schengen-lande. I 
forbindelse med godkendelse af broerne ønsker ingeniøren at der skal laves nogle småting 
bl.a. sten på brinken ved Z-broen. I den forbindelse har vi fået målt vanddybder ved Z-broen. 
Vi finder en måde at få uddybet under nogle af pladserne. På L-broen har vi fået monteret 
nogle stormsikringsbelag som gør at broen ikke knækker men vipper. Vi har ansøgt Brøndby 
Kommune om at opsætte et autocamper-parkeringsskilt. Der er sat 2 datoer for 
lørdagssøsætning d. 13. april og4. maj 2024. Vi har fået opsat nye vandhaner rundt i havnen. 
Så vi sætter samtidigt nogle nye alu-infoskilte op. De nye Info-skilte vil indeholde oplysninger 
om gæsteleje, Tallykey, diverse QR-koder m.v. Jeg er i dialog med Brøndby Kommunes 
planafdeling omkring godkendelse af bygninger i havnen, så alt bliver formaliseret, registreret 
og godkendt. Inden sæsonen starter vil vi forsøge at udbedre lunker rundt i havnen, dog først 
på den store parkeringsplads. 
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Affaldshåndtering: 
Jeg har haft møde med Brøndby Kommune Klima og Miljø omkring at vi skal nu sorterer i 10 
forskellige typer, i dag sortere vi kun i 4-5 så der skal bruges mere plads. Pga. de mange 
ekstra spande der skal sorteres i og økonomien er mit forslag at vi nedlægger affaldsøerne 
på Syd og Nord og udbygger affaldsøen ved den store parkeringsplads. Vi skal tage hensyn 
til at lastbiler skal kunne komme til at tømme og så kommer den til at ligge så havnebrugerne 
køre forbi på vej ud af havnen. Der skal anlægges belægning, sættes hegn op og monteres 
lys og kamera. Jeg har under korrespondance fremlagt hele projektet til behandling. 
 
 

4. Bådpladser 
a. Bådpladser til genudlejning hjemmesiden (JLJ) Der bliver solgt lidt og der kommer 

lidt flere til. 

 
5. Regnskab 

a. Drift pr. 31.01.24 (KS) Det ser fornuftigt ud. Budget for 2025 blev gennemgået og er 
klar til generalforsamlingen. 

 b. Debitorer (JLJ) Der er en del der ikke har fået betalt endnu der rykkes for betaling. 
c. Likviditet (JLJ) Likviditeten for 2024 blev fremlagt og gennemgået.  

 
6. Nyt fra udvalg 

a. Havne- og pladsudvalg (FN) Vi ønsker at broerne sprøjtes mod alger. Husk hætter til 

pæle så de ikke rådner. (bl.a. på R-broen). 

b. Hjemmesiden (PC) opdateres løbende  
c.  SU-udvalget BSS (GSM) Vi har møde med BSS i marts måned. 
d.  SU-udvalget FF Intet nyt. 
e.  Facebook (ZB/PL) Intet nyt. 

  

7. Brøndby Kommune (TBF): Hvad er status på nye vedtægter. JK har lavet et arbejde med at 

skille vedtægterne fra brugsretstilladelse. Dog er dette en stor proces. 

8. Korrespondance: 

 a. Affaldshåndtering Br.Komm.Klima og Miljø. OK – JK arbejder videre med indhentning 

af priser. 

 
9. Diverse forretninger 

 a. Ska’nokken Tilrettet 

      

10. Eventuelt  
  
 
11. Næste møde: 

Mandag d. 11. marts 2024 kl. 19.00 på Havnekontoret 
 


